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PROTOKÓŁ Nr  18/2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 2 października 2015 roku, godz. 1300 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski   
2. Leszek Margas                 - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk. P oinformował, że na kolejnym 
posiedzeniu Zarządu udadzą się na wizję lokalną strategicznych zadań drogowych. Będą 
kontynuować temat podjęty na 17 posiedzeniu, dotyczący wyboru dwóch zadań drogowych 
do dofinansowania w ramach tzw. „schetynówek”.  
Następnie przedstawił porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przeniesienia wydatków pomiędzy paragrafami w dziale 851, rozdziale 85111, z § 4160 
na § 6220 na dofinansowanie realizacji projektu pn.: „Zakup sprzętu, urządzeń 
i aparatury medycznej dla potrzeb Bloku Operacyjnego i Działu Chirurgicznego 
Ogólnego” o kwotę 87.024 zł.  

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Iłża na realizację zadania pn.: 
”Przebudowa drogi gminnej Jedlanka Stara – Florencja etap II’. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew na realizację zadania pn.: 
”Przebudowa drogi gminnej Dąbrówka Nagórna – Kozinki”. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2015 Wydziału Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej                  

i Sportu w sprawie zwiększenia planu wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego          
i Ustawicznego w Chwałowicach o kwotę 10 800 złotych w dziale 801, rozdziale 80140 § 
4210. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2015 Wydziału Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej                

i Sportu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż płodów rolnych z tegorocznych zbiorów 
z działek rolnych będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach. 
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7. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru                           
i Nieruchomości w sprawie akceptacji/zezwolenia na przeniesienie ( w ramach środków 
własnych ) z działu 710, rozdziału 71013, § 4300 do działu 700, rozdziału 70005,                 
§ 4610 kwoty 35.000 zł. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 Wydziału Komunikacji w sprawie przyjęcia aktualizacji 

”Planu zrównoważonego rozwoju transportu publicznego dla Powiatu Radomskiego 
(Plan Transportowy)”. 

 
9. Sprawy różne. 
 
W/w porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 24/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przeniesienia wydatków pomiędzy 
paragrafami w dziale 851, rozdziale 85111, z § 4160 na § 6220 na dofinansowanie realizacji 
projektu pn.: „Zakup sprzętu, urządzeń i aparatury medycznej dla potrzeb Bloku 
Operacyjnego i Działu Chirurgicznego Ogólnego” o kwotę 87.024 zł.  
 
 
Wniosek dotyczy przeniesienia wydatków pomiędzy paragrafami w dziale 851-ochrona 
zdrowia, rozdziale 85111- Szpitale ogólne z § 4160- pokrycie ujemnego wyniku finansowego 
jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych na § 6220 Dotacje celowe z budżetu 
na sfinansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 
innych jednostek sektora finansów publicznych na dofinansowanie realizacji projektu pn.: 
„Zakup sprzętu, urządzeń aparatury medycznej dla potrzeb Bloku Operacyjnego i Działu 
Chirurgicznego Ogólnego” w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej – Szpital w Iłży w kwocie 87.024 zł. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że na poprzednim posiedzeniu 
Zarząd przyznał 102 tys. zł na zakup sprzętu dla szpitala w Iłży. Przypomniał, że ma być 
stosowana  zasada, aby podobnie traktować obydwa powiatowe szpitale. Stwierdził, że na 
razie szpital w Pionkach nie występował z wnioskiem o środki na zakup sprzętu. Jednak 
trzeba mieć świadomość, że wcześniej czy później może wystąpić i wtedy trzeba będzie 
szpitale potraktować podobnie, jeśli chodzi o wielkość przyznanych im środków. Wtedy 
trzeba będzie zapewnić podobną kwotę dla szpitala w Pionkach.  
Stwierdził, że oczywiście wniosek o zakup sprzętu był przemyślany i przeanalizowany przez 
Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że jest to sprzęt, który był również 
uwzględniony we wniosku o środki z RIT. Powiedział, że próbują korzystać z różnych źródeł 
finansowania. Zabiegają o to, żeby z rezerwy ogólnej budżetu państwa dostać pieniądze. 
Poinformował, że został złożony wniosek na kwotę 1 mln 36 tys. zł na „Zakup sprzętu, 
urządzeń i aparatury medycznej dla potrzeb Bloku Operacyjnego i Działu Chirurgicznego 
Ogólnego” . Przy obowiązującej zasadzie że dofinansowanie wynosi  80% a 20% to wkład 
własny Wnioskodawcy, to znaczy, że z rezerwy ogólnej budżetu państwa można by otrzymać 
kwotę 828 tys. 800 zł., natomiast wkład własny wyniósłby 207 tys. 200zł. Powiedział, że przy 
udziale własnym obowiązuje zasada współfinansowania Powiat/Szpital, która jest uzależniona 
od współczynnika przychodów szpitala. Wyliczono, że Starostwo powinno przeznaczyć 80 
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tys. 024 zł, a szpital 120 tys. 176 zł. Poinformował, że mają od dyrektora szpitala pisemną 
informację, że wyraża zgodę na zabezpieczenie tych środków. Pozostaje kwestia decyzji 
Zarządu odnośnie zabezpieczenia pozostałej kwoty. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Iłża na realizację zadania pn.: ”Przebudowa drogi gminnej Jedlanka 
Stara – Florencja etap II’. 
 
Wniosek dotyczył udzielenia pomocy finansowej w wysokości 20 tys. zł. Gminie Iłża na 
realizację zadania pn.: ”Przebudowa drogi gminnej Jedlanka Stara – Florencja etap II’. Środki 
te były ujęte w budżecie powiatu na rok 2015 na realizacje w/w zadania. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Iłża na realizację zadania pn.: ”Przebudowa drogi 
gminnej Jedlanka Stara – Florencja etap II’ i skierował ją pod obrady Rady Powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Zakrzew na realizację zadania pn.: ”Przebudowa drogi gminnej 
Dąbrówka Nagórna – Kozinki”. 
 
Wniosek dotyczył udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew na realizację zadania pn.:” 
Przebudowa drogi gminnej Dąbrówka Nagórna – Kozinki”. Środki te były ujęte w budżecie 
na 2015 rok w kwocie 20 tys. zł. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew na realizacje zadania pn.; ”Przebudowa drogi 
gminnej Dąbrówka Nagórna – Kozinki” i skierował ją pod obrady Rady Powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2015 
Wydziału Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu w sprawie zwiększenia planu 
wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach o kwotę 
10 800 złotych w dziale 801, rozdziale 80140 § 4210. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach o kwotę 10 800 zł. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że CKZiU  powiększyło swoje uprawy 
o 10 ha , które odzyskało od Ośrodka Doradztwa Rolniczego i tak naprawdę na te 10 ha  
dopłaty rolne uzyskał poprzedni wnioskodawca. Stąd prośba Dyrektora by tę kwotę przekazać 
mu na środki ochrony, nasiona, nawozy. Dodał, że na przestrzeni roku wpłynęły dochody z 
Chwałowic do budżetu powiatu w kwocie 80 tys. zł.  
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Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że gospodarstwo rządzi się prawami oraz 
względami ekonomicznymi, musi mieć pieniądze na rozruch, żeby zebrać plony i żeby je 
sprzedać. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
Środki na ten cel będą pochodziły z rezerwy ogólnej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2015 
Wydziału Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż płodów rolnych z tegorocznych zbiorów z działek rolnych będących w użytkowaniu 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na sprzedaż płodów rolnych z tegorocznych zbiorów z 
działek rolnych będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Chwałowicach.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że płody, które zostały zebrane 
trzeba sprzedać i na to jest potrzebna zgoda Zarządu Powiatu. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz  dodał, że prawdopodobnie po raz pierwszy jeśli chodzi o 
ten zespół, który produkuje płody rolne w Chwałowicach, otrzymał plon pszenicy 8 ton z ha, 
czyli naprawdę ten rok był udany. Powiedział, że robią to wszystko bardzo precyzyjnie, robią 
próby glebowe, wszelkiego rodzaju wyniki są analizowane a nawożenie ustalane pod te 
wyniki.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął uchwałę Nr 89/2015 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż płodów rolnych, która stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie akceptacji/zezwolenia 
na przeniesienie ( w ramach środków własnych ) z działu 710, rozdziału 71013, § 4300 do 
działu 700, rozdziału 70005, § 4610 kwoty 35.000 zł. 
 
 
Wniosek dotyczył zezwolenia na przeniesienie (w ramach środków własnych ) z działu 710, 
rozdziału 71013 § 4300 do działu 700, rozdziału 70005 §4610 kwoty 35.000 zł. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że Naczelnik Wydziału Geodezji 
Kartografii Katastru i Nieruchomości poprosił o przeniesienie oszczędności między działami 
w kwocie 35.000 zł. Oszczędności te powstaną z tego, że zaplanowane do wykonania w tym 
roku prace, czyli założenie baz danych obiektów topograficznych 500 przewiduje się do 
realizacji w ramach projektu dofinansowanego ze środków unijnych. Projekt będzie  
wprowadzany w przyszłym roku, była o tym mowa, chodzi o projekt ASI. Oszczędności będą 
właśnie z tego tytułu i zostaną one przeznaczone na regulacje stanów prawnych dróg.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął wniosek w sprawie 
akceptacji na przeniesienie kwoty 35. 000 zł między działami. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 
Wydziału Komunikacji w sprawie przyjęcia aktualizacji ”Planu zrównoważonego rozwoju 
transportu publicznego dla Powiatu Radomskiego (Plan Transportowy)”. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju transportu 
publicznego dla Powiatu Radomskiego (Plan Transportowy)”, którego celem jest 
zabezpieczenie możliwości otrzymania dopłat do ulgowych biletów po 1 stycznia 2017 roku 
na wyznaczonych liniach o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach 
pasażerskich oraz konieczność określenia trybu wyboru operatora. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że plan zrównoważonego rozwoju  
transportu publicznego był przyjęty uchwałą Rady Powiatu 1 października 2013 roku. 
Powiedział, że teraz podeszli tylko do małego zakresu, a mianowicie uaktualnienia tego planu 
o wyznaczenie tras, które będą obsługiwane przez powiat. Poinformował, że zostały 
wyznaczone cztery trasy: Przytyk- Radom, Wierzbica-Kowala-Radom, Iłża-Radom i Gózd- 
Radom, do tego zobowiązuje nas ustawa. Jeśli chodzi o wykonawcę to będą wyłaniać 
wykonawcę na koncesję, czyli że Starostwo nie będzie obciążane finansami, koncesjonariusz 
bierze na siebie całe finansowe ryzyko zadania. Ta aktualizacja, o czym była mowa na 
ostatniej sesji Rady, została wyłożona do konsultacji od 4 do 30 września. Nie wpłynęły 
żadne uwagi do tej aktualizacji. Dlatego proponuje, aby Zarząd przyjął, a następnie Rada 
Powiatu uchwaliła aktualizację planu. Dodał, że już podano do wiadomości, iż Starosta ma 
zamiar ogłosić przetarg na wyłonienie koncesjonariusza, bo taka jest zasada, że trzeba rok 
wcześniej informować o tym fakcie. Stwierdził, że ta informacja już została zamieszczona na 
BIP-ie. Kolejna sprawa to wskazanie trybu w jakim będą wybierać operatora.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał co ewentualnie może tutaj budzić obiekcje? 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że na stronach internetowych 
wszystkich urzędów gmin ten plan wisiał. Dodał, że celowo mówili o tym na sesji, by poprzez 
radnych uczulać na to, że plan jest wyłożony i można się z nim zapoznać. Powiedział, że 
spełniają wszystkie warunki, jakie nakłada ustawa czyli, że Starosta ma zorganizować 
publiczny transport zbiorowy na trasach, których przebieg jest co najmniej przez dwie gminy. 
I ten warunek jest spełniony. To, że w tym momencie wójtowie zaczynają myśleć o własnych 
planach transportu zbiorowego to jest inna sprawa. Sądzili, że to Starosta będzie 
organizatorem transportu, jednak powoli dociera do wszystkich, że Starosta ma swoje do 
zrobienia, a dowożenie z innych punktów gmin np. do przystanku czy to do centrum 
Zakrzewa, czy do centrum Skaryszewa jest po stronie wójtów. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał co robią teraz wójtowie w kwestii 
organizacji takiego transportu zbiorowego? 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że może być problem taki, że po 
1 stycznia 2017 roku na trasach, które do tej pory są obsługiwane przez 5 przewoźników, 
będzie wyłoniony jeden przewoźnik. Dlatego idą w kierunku, by każda trasa miała innego 
przewoźnika. Może się zdarzyć tak, że ktoś przedstawi takie warunki, że zapewni dobry 
sprzęt na wszystkie cztery trasy, wtedy tylko on dostanie koncesję i tylko temu podmiotowi 
będzie przysługiwać  refundacja za ulgi ustawowe. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał czy jest wiedza odnośnie ilości 
przewoźników, którzy obecnie są na rynku? Wiadomo bowiem, że nie wszyscy przewoźnicy 
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pozostaną, bo te koncesje spowodują, to, że jakaś część z nich wypadnie. Chodzi teraz o skalę 
tego problemu, który na pewno w przyszłości się pojawi. Przewoźnicy mogą mieć pretensje 
np. o zbyt małą liczbę tras. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że właściciel, który jest też 
kierowcą i jeździ busem, który robi cztery kursy w ciągu dnia, automatycznie zostanie 
wykluczany z obsługi linii na której  trzeba zrobić 20 kursów, a są linie gdzie jest nawet 36 
kursów w dni robocze.  

Poinformował, że skłaniają się ku temu by udzielić koncesje, bo wtedy nie będą 
partycypować w kosztach, ale może być różnie. Stwierdził, że te zasady będą obowiązywać 
od 1 stycznia 2017 roku, dlatego spieszą się by wybrać operatora, żeby nie byli obwiniani o 
to, że np. w styczniu czy lutym uczniowie, czy osoby uprawnione nie mogą skorzystać z ulg. 
 
Więcej pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie przyj ął projekt 
uchwały w sprawie aktualizacji Planu zrównoważonego rozwoju transportu publicznego 
dla Powiatu Radomskiego (Plan Transportowy) i skierował ją na sesję Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz podziękował za dofinansowanie Święta Kukurydzy. 
Powiedział, że święto się udało a pogoda dopisała. W związku z dużym zainteresowaniem 
firm wystawienniczych, nasunął się pomysł by to święto przerodziło się w święto powiatowe 
np. Dni Rolnictwa Radomskiego. Dodał, że w tej chwili powiat nie ma święta typowo 
rolniczego. Jeśli chodzi o termin zorganizowania tej imprezy to najlepiej po żniwach. 
Oczywiście trzeba ustalić termin taki by przynajmniej były 3 tygodnie odstępu pomiędzy 
imprezami. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur powiedziała, że tego typu impreza jest bardzo potrzebna 
rolnikom. Ta impreza byłaby takim roboczym spotkaniem dla rolników, podczas którego 
wystawiałyby się firmy np. z opryskami, nawozami, specjaliści udzielaliby fachowych porad 
odnośnie najnowszych technologii rolniczych. Miałaby ona charakter bardziej edukacyjny niż 
kulturalno-rozrywkowy.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zaproponował, aby ten pomysł skonkretyzować, 
przygotować wniosek do budżetu powiatu radomskiego na przyszły rok, bo muszą tą imprezę 
przypisać do kalendarza, do budżetu, nazwać ją. Na pewno ten pomysł ma zalety jak np. 
promocje szkoły rolniczej. Faktem jest, że powiat ma charakter rolniczy i to na pewno jest 
uzasadnienie. Powiedział, że trzeba się skupić na jednej imprezie tzn. dni kukurydzy 
wkomponować w dni rolnictwa wtedy stworzą budżet, bo to będą pewne koszty. Oczywiście 
jest to sprawa do przemyślenia. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, ze gospodarstwo szkolne niebawem się 
powiększy bo termin użyczenia gruntów kończy się w marcu 2018 roku. Poinformował, że 
odbył rozmowę z panem Henrykiem Skórnickim Dyrektorem Centrum Doradztwa Rolniczego 
na temat programów rolno –środowiskowych, w które ewentualnie chciałby wejść, ale póki 
co nie może bo dyrektor szkoły nie chce przejmować żadnych zobowiązań. Sugestią 
dyrektora Skórnickiego było, że przez te 2 lata nic nie będzie robił na tych gruntach. Zapytał, 
jaka jest propozycja dyrektora, bo zasugerował, że można by skrócić  umowę, tak by dyrektor 
szkoły mógł już uprawiać te grunty. Ważną sprawą jest to, że jak rolnik schodzi z dzierżawy 
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to średnio dzierżawca 2, 3 lata doprowadza pole do „normalności”. Jeśli chodzi o to 
gospodarstwo, które jest ekologiczne to 3 lata potrzeba na uporządkowanie pola. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapytał, czy dyrektor oddaje pole w takim stanie  w 
jakim przyjmował?  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że oddaje w stanie podobnym, nie 
pogorszonym tylko, że w tej ziemi nie ma ani próchnicy, ani masy organicznej nie ma za 
wiele. Dodał, że w ciągu tych następnych 3 lat trzeba przyszykować jakieś 200 , 300 tys. zł 
żeby kupić sprzęt do tych 60 ha pola. Sprawa wygląda tak, że może teraz oddać pole, ale chce 
by zwrócić mu część amortyzacji, za poniesione inwestycje.  
 
 Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk odpowiedział, że nie ma potrzeby by wcześniej 
odbierać grunty, trzeba poczekać do wygaśnięcia umowy czyli do marca 2018 roku. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jeśli chodzi o Dożynki Powiatowe, to jest 
to duża impreza, dominuje kultura i rozrywka, ale zauważył, że jest za mało stoisk z 
eksponatami rolniczymi. Zasugerował, żeby w przyszłym roku pojawiły się takie stoiska. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 18 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1345. 
 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           


